
Årsberetning 2022 for Henning IL

Styret i Henning Idrettslag har i 2022 bestått av

● Leder: Per-Ole Austmo

● Kasserer: Vegard Forbord (politiattestansvarlig)

● Styremedlem: Trine Axelberg

● Sekretær: Kristin Rannem

● Styremedlem: Randi Elisabeth Nilsen (barneidrettsansvarlig)

● Styremedlem: Odd Reidar Austmo (bygg og anlegg)

● Styremedlem: Silje-Adelaide Austmo (fotballgruppa)

● Styremedlem: Vegard Forbord (skigruppa)

● Styremedlem: Anne Storsve Lund (trim/mosjon og friidrettsgruppa)

● 1. varamedlem: Judith Marie Moen

● 2. varamedlem: Stina Musum

Møteaktivitet:
Hovedstyret har i 2022 gjennomført 3 styremøter.
I tillegg har vi hatt dialog på mail og chat ved spørsmål.
Hovedstyret har utover det vært aktivt med i arbeidet i Henning Lev Vel og for “bygda” vår og
det har således vært mye aktivitet på flere.
Aktivitet i gruppene viser vi til deres årsberetning.
Representant for ressursgruppa har i tillegg vært inne på styremøte for å informere om det
arbeidet som de har utført og planlegger å utføre på Henningvola.

I tillegg til møtene har styret hatt jevnlig kontakt på messenger og epost. Vara har vært
innkalt og deltatt når de har hatt mulighet.

Utsendinger fra styret har deltatt i Steinkjer Skidrift, Fjellveien, Kjenne du Båbufjellet og
Hytteeierforeningen.

Aktivitet og tilbud for medlemmer i alle aldre

Henning IL er fortsatt en meget viktig bidragsyter for folkehelse og aktivitet i Henning og
Steinkjer kommune, dette synliggjøres både med flotte anlegg og god aktivitet.
Selv om det er få aktive på enkelte årstrinn samarbeider vi godt med nabo klubber og våre
anlegg som gressbane og skianlegg benyttes flittig.
Vi var også medarrangør av Henningsommer i 2022 og der deltok det 89 barn..

Saker og vedtak av betydning for hovedlaget



● Klubbhuset ble foretatt oppussing videre, golv, tak og belysning.
● En ny gapahuk satt opp - gave fra Anton Richstad
● Skispor Mokk - Henningvola ble arrangert - mange tok turen og vi har fått fornyet

tillatelse
Bygg og anlegg

Klubbens hovedanlegg består fortsatt  av skihytta på Henningvola, Klubbhuset på Poengtrøa
og en av områdets flotteste gressbaner. Det er utført normalt vedlikehold på lagets
bygninger, anlegg og utstyr dette året også men bygningsmassene vil i kommende år trenge
tettere oppfølging

Økonomi
Henning IL har en stabil og god økonomi, og har en god økonomisk styring. Regnskapet
viser et lite underskudd. Idrettslaget har over én million kroner på konto. Dette gjør at
idrettslaget står godt rustet til å gjennomføre nødvendig oppgradering på bygninger og
anlegg de kommende årene, samt opprettholde et godt aktivitetstilbud til medlemmene.

Informasjon
Vi i Henning er heldig som har nettsida Henningportalen, en meget god kanal for informasjon
som fungerer godt. Ikke bare for idrettslaget, men for hele bygda. I tillegg til portalen er
Henning IL bidragsyter på facebooksiden Henning, samt at det er flere facebooksider for
gruppene.

Æresmedlemmer
Torje Olav Alstad
Martin Johan Austli
Bjørn Kristen Hoseth
Audun Leo Kolstad
Terje Langli
Ivar Laurgård
Fridtjof Rannem
Trond Iversen - ny utnevnt på årsmøtet i 2022.

Dugnadsinnsats
Det er også i år vært et år som har vært preget av litt uro, en del usikkerhetsmomenter
omkring verdenssituasjon, virus og en truet skolesituasjon gjør at dugnad og samhold er
viktig. Vi fikk vist gjennom fakkeltoget som ble arrangert i samarbeid med Ogndal at vi har
store motiverte ressurser som stiller opp ved behov, og behov har vi og vil vi ha i årene som
kommer. Derfor er dette og e takk til alle som har stilt opp i år - og et ønske om at alle som
har anledning fortsetter å bidra - betalinga er sosial trygghet og et godt lokalsamfunn nye
bekjentskaper og trivelige sammenkomster.
Derfor - vi ønsker alle med.

Vi i styret vil, på vegne av hele idrettslaget, takker for innsatsen i året som har gått.

For styret, Per-Ole Austmo
28.02.23


